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Godkjenning av innkalling og saksliste 

Innkalling og saksliste ble godkjent uten merknader 
 
 
 
Godkjenning av protokoll 

Det ble kommentert at rådet skal ta stilling til om Demenskoret skal ha en fast 
gudstjeneste under gudstjenesteplanlegging / budsjett. Det kom ikke godt nok frem i 
protokollen. 
 
Utover det ble protokollen godkjent uten øvrige merknader 
 
 
 
 
 
 
Saker til behandling 

32/24 Revisors beretning for regnskapsåret 2023 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2023 - 2027 06.06.2024 32/24 

 
Saksorientering 
Årsregnskapet 2023 er nå ferdig revidert og beretning fra revisor foreligger. 
Konklusjonen er som følger: 

 
 
Årsregnskapet 2023 er dermed kontrollert og funnet tilfredsstillende. Disponeringer 
gjøres i egen sak. Tidligere mh-råd har spurt hvorfor revisors beretning ikke er en 
orienteringssak. Grunnen til at den settes opp som en egen sak er for å bevisstgjøre 
mh-rådet hva revisor mener om regnskapet. 
 
Rapporten i sin helhet er vedlagt saken 
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Forslag til vedtak 
 
Revisjonsrapporten tas til etterretning 
 
Møtebehandling 

Det var ingen kommentar til revisjonsrapporten for regnskapsåret 2023. 
 
Vedtak  

Revisjonsrapporten tas til etterretning 
 

[Lagre vedtak]  

 

 

 

33/24 Avslutning av årsregnskap 2023 - andre gangs behandling 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2023 - 2027 06.06.2024 33/24 

 
Saksorientering 
Hunn mh-råd endte i 2023 opp med et regnskapsmessig 0-resultat. De ulike 
avdelingene gikk imidlertid med underskudd / overskudd som må dekkes inn / 
avsettes.  
 
Hvis mh-rådet vedtar forslag til vedtak, vil fondene ha følgende beholdning etter 
disponeringene: 
 

Fond Beløp 2023 Beløp 2022 

Disposisjonsfond (fritt): 270.039,- 258.274,- 

Undervisning (Trosopplæring): 22.572,- 39.615,- 

Diakoni: 76.433,- 98.134,- 

Kirkemusikk: 10.780,- 6.795,- 

Menighetsbladet: 40.478,- 91.316,- 

Speiderrommet: 5.000,- 5000,- 

Totalt: 425.302,- 499.134,- 

 
I tabellen over er både 2022- og 2023-tallene med slik at rådet kan se utviklingen på 
hvert fond. Husk at menighetsbladet ikke disponeres ikke av mh-rådet. 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Hunn mh-råd vedtar revidert regnskap for 2023 som viser et regnskapsmessig 0-
resultat. 
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Videre vedtar Hunn mh-råd følgende disponeringer fra disposisjonsfondet basert på 
resultat 
for hver avdeling i regnskapet: 

• Regnskapsmessig overskudd på kr 15.260,- på avdeling 10-Felles, avsettes til 
disposisjonsfond (fritt) 

• Regnskapsmessig underskudd på kr 17.043,- på avdeling 11-Trosopplæring, dekkes 
inn av øremerket fond Undervisning 

• Regnskapsmessig underskudd på kr 2.202,- på avdeling 12-Diakoni, dekkes inn av 
øremerket fond Diakoni 

• Regnskapsmessig overskudd på kr 3.985,- på avdeling 13-Kirkemusikk, avsettes til 
disposisjonsfond øremerket Kirkemusikk. 

 
Møtebehandling 

Selv om saken dreier seg om disponeringen av 2023, påpekte saksbehandler at mh-
rådet må ha et enda mer bevisst forhold til bruk av penger fremover. 2023 endte i et 
lite underskudd for første gang på flere år.  
 
Øremerket fond Diakoni tappes stadig pga frivilligfesten. Dette er absolutt vel 
anvendte penger, men på et tidspunkt må frivilligfesten finansieres på en annen måte 
en bruk av oppsparte midler til diakoni. Dette tas opp ifm budsjettprosessen for 2025. 
 
Vedtak  

Hunn mh-råd vedtar revidert regnskap for 2023 som viser et regnskapsmessig 0-
resultat. 
 
Videre vedtar Hunn mh-råd følgende disponeringer fra disposisjonsfondet basert på 
resultat 
for hver avdeling i regnskapet: 

• Regnskapsmessig overskudd på kr 15.260,- på avdeling 10-Felles, avsettes til 
disposisjonsfond (fritt) 

• Regnskapsmessig underskudd på kr 17.043,- på avdeling 11-Trosopplæring, dekkes 
inn av øremerket fond Undervisning 

• Regnskapsmessig underskudd på kr 2.202,- på avdeling 12-Diakoni, dekkes inn av 
øremerket fond Diakoni 

• Regnskapsmessig overskudd på kr 3.985,- på avdeling 13-Kirkemusikk, avsettes til 
disposisjonsfond øremerket Kirkemusikk. 

 

[Lagre vedtak]  
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34/24 Praktiske oppgaver og gjennomføring av kappeprøving, 
fotografering og konfirmasjonsgudstjenester 2024 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2023 - 2027 06.06.2024 34/24 

 
Saksorientering 
Fotografering og kappeprøving:  
Onsdag 28. august fra 18-19:30 er det planlagt at konfirmantene skal prøve kappene, øve på 
konfirmasjonsseremonien og til slutt ta gruppebilde. Mh-rådet må bistå med det praktiske 
knyttet til kappeprøving og merking av hvilke konfirmanter som skal ha hvilke kapper.  
 
Konfirmasjonsgudstjenestene:  
Det er planlagt 4 konfirmasjonsgudstjenester i Hunn kirke i 2024: Lørdag 7. september kl. 
10:00, 12:00 og 14:00 og søndag 8. september kl. 11:00. Det er 39 konfirmanter. Pr d.d. 
følgende fordeling:  

• Hunn kirke 7. sept kl. 10:00 – ingen 

• Hunn kirke 7. sept kl. 12:00 – 18 stk  

• Hunn kirke 7. sept kl. 14:00 – 14 stk  

• Hunn kirke 8. sept kl. 11:00 – 7 stk  
 
Det kan bli små endringer i antall og fordeling, men det er dette som gjelder pr d.d. I og med 
at det ikke er noen konfirmanter på gudstjenesten kl. 10, vurderes det å ha tidspunkter 11:00 
og 13:00 på lørdag.  
 
Tidligere år har mh-rådet hatt følgende «tjenester» ifm konfirmasjonsgudstjenestene: 

• Parkeringsvakter 

• Hjelp med konfirmantkapper 

• Servering av mat/drikke til frivillige og ungdomskoret 

• Kirkeverter  
 
Det viktigste rådet kan gjøre pr d.d. er å sørge for at det er nok ressurser tilgjengelig både til 
fotografering/kappeprøving og på konfirmasjonsdagene. En nærmere gjennomgang tas på 
mhr-møtet 29. august. I og med at mhr-møtet er etter kappeprøvingen, må ressurser til 
det være ordnet før sommeren. 
 
 
Følgende personer er satt opp som kirkeverter:  
7. sept kl. 10:001: Kirsti B. Sandvik, Helga Tofsrud, Mette Skundberg og Marianne Skaug2 
7. sept kl. 12:00: Samme som 10:00  
7. sept kl. 14:00: Åse Marie Kolbu, Mette Endal, Eva Lill Nilsen  
8. sept kl. 11:00: Torunn A. Berge, Edny Blokkum Kjelstad, Anne Vifladt 
 
Det anbefales nok en gang at personer utenfor mh-rådet engasjeres hvis det er behov for 
ytterligere personer. Det er da viktig at dette er avklart før rådsmøtet!  
 

Ungdomskoret bør forespørres om de kan synge. 
 
Forslag til vedtak 
 

 
1 Pr d.d. er det ingen konfirmanter på denne gudstjenesten 
2 Har meldt forfall 
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Mh-rådet sørger for at ekstra ressurser er tilgjengelige både ifm kappeprøving / 
fotografering og ifm konfirmasjonsgudstjenestene. 
 
Møtebehandling 

Oppgaver ble fordelt i møtet 
 
Vedtak  

Følgende personer deltar på kappeprøving: 
- Kirsten Gautestad 
- Bjørg Antonsen 
- Åse Dahl 

 
Bjørg tar initiativ til å samle gjengen i forkant av kappeprøvingen slik at man er sikre 
på at kappene er i orden 
 
Kirkeverter ordnes administrativt 
 
Jens forespør ungdomskoret om å delta på gudstjenestene.  
 

[Lagre vedtak]  
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35/24 Kort evaluering av frivilligfesten 2024 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2023 - 2027 06.06.2024 35/24 

 
Saksorientering 
Torsdag 23. mai 2024 ble nok en gang frivilligfesten i Hunn menighet gjennomført. 
Det var rett i underkant av 50 personer til stede. Kristine Hardeberg hadde en 
spennende fortelling om kirkekunst. Alle koste seg med god viltgryte fra Gutta i 
Dampen. Deretter ble det servert kaffe og kaker før det hele ble avsluttet i 
kirkerommet. 
 
Menighetsrådet tar en kort evaluering av arrangementet og noterer ned hva som kan 
være nyttig å huske på til neste år.  
 
Forslag til vedtak 
 
Hunn mh-råd har følgende evalueringspunkter: 

- . 
- . 
- . 

 
Møtebehandling 

Mh-rådet var godt fornøyd med frivilligfesten. Veldig nyttig at personer fra det forrige 
rådet var med i komiteen slik at man fikk kontinuitet sammen med nye ideer. 
 
Vedtak  

Hunn mh-råd har følgende evalueringspunkter: 
- Det var mange som ikke kom. Hvorfor? Bedre markedsføring? 

[Lagre vedtak]  

 

 

36/24 Fremtidens kirke i Gjøvik - Hunn sokn (mai 24) 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2023 - 2027 06.06.2024 36/24 

 
Saksorientering 
I begynnelsen av 2023 ble det tatt initiativ til å se på «Fremtidens kirke i Gjøvik». Det 
ble ikke utformet noe konkret mandat og heller ingen prosjektmål. Dette fordi 
«fremtiden» er et flytende begrep og bevegelig mål. Tanken med initiativet er å 
forberede organisasjonen (både frivillige og ansatte) på en fremtid der: 

- Ressurstilgangen mest sannsynlig er mindre. Dvs færre ansatte og kanskje nye / 
andre oppgaver 

- Folks «kirkebehov» er annerledes enn det var for f.eks 20-50-70 år siden 
- Det er færre som oppsøker kirkene på de tradisjonelle tidspunktene 
- M.m. 
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Innspill som kom fra det forrige mh-rådet ligger vedlagt saken. 
 
Ifm bispevisitasen 2024 fikk Gjøvik kirkekommune (dvs Fellesrådet og mh-rådene) 
bla.a utfordringen med å fortsette og utforme «Fremtidens kirke i Gjøvik». Dette har 
resultert i ulike initiativ og møter. Mhr-leder vil orientere og innlede til diskusjon i 
saken på møtet. I tillegg vil Gunnstein Endal og Tom Torkehagen informere fra en 
samling de var på i Oslo. 
 
Vedlagt ligger også presentasjon og referat fra et møte som alle mhr-ledere og -
nestledere var invitert til 21. mai 2024. Fra Hunn deltok Bjørg Antonsen og Svein 
Trondsen.  
 
«Fremtidens kirke i Gjøvik» vil være tema på flere møter fremover. På august-møtet 
vil saken komme opp hvor alle mh-rådene får et felles saksfremlegg. Nå i juni blir 
dette derfor kun en drøftingssak hvor det ikke skal fattes vedtak. Saksbehandler tar 
med seg innspill til saksfremlegget.  
 
Forslag til vedtak 
 
Saken legges frem i dette møtet som drøftingssak uten forslag til vedtak 
 
Møtebehandling 

Bjørg og Gunnstein innledet kort om saken før Tom Torkehagen fortalte fra et møte 
han og Gunnstein var på på MF.  
 
Følgende punkter ble notert under innledningen til Tom: 

- Det som dukker opp av ideer er ikke nødvendigvis kritikk av dem man har eller av har 
hatt. Viktig å være åpen for nytenking uten å være redd for å miste det man har. 

- Hvis det ikke gjøres noe drastisk, er det relativt tomt i kirkene om 20 år.  
- Kirka er ikke samme naturlige samlingspunktet i hverdagssamfunnet nå som før.  
- Av kirkas ca 3.5 mill medlemmer, er det få som deltar på kirkevalget og få som går 

regelmessig på gudstjeneste. Sett med positive øyne: Kirka har et stort potensial! 
- Kirka må være der folk er 
- Kirka må dekke det behovet folk har 
- Frivillighet / tilhørighet / ansvar henger tett sammen 
- Ta vare på kreativitet og gode ideer. «Reformer må komme nedenifra» 
- Grip mulighetene – og gjør noe ut av dem 

 
Følgende innspill kom frem etter Toms innledning 

- Tilbud om gudstjenester / kristne arenaer på andre språk enn norsk 
- Frivilligheten må organiseres på en god måte. «Sektorledere» 
- Kirka må spørre hva folk trenger 
- Hvis kirka har et tilbud som «ingen» vil ha. Skal man da fortsette å tilby det? 
- Bedre markedsføring. Det er ikke lengre noen selvfølge at folk vet hva kirka tilbyr 

 
Vedtak  

Saken legges frem i dette møtet som drøftingssak uten forslag til vedtak 
 

[Lagre vedtak]  
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Orienteringssaker 

37/24 Orienteringssaker i møtet 6. juni 2024 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2023 - 2027 06.06.2024 37/24 

 
Saksorientering 
Følgende orienteringssaker er aktuell i møtet: 

- Gunnstein Endal orienterer fra Kirkemøtet 2024 
 

- Svein Trondsen informerer fra møtet på bispegården 4. mai 2024. 
 

- Informasjon ny geistlig representasjon til Gjøvik kirkelige fellesråd 
 

- Takk for gaven fra Kirkens Bymisjon 
 

- Jens Dale er i kontakt med gullkonfirmanter og håper å få etablert en arr.komite før 
sommeren. 
 

 
Forslag til vedtak 
 
Orienteringssakene tas til orientering. Saksbehandler refererer i protokollen om det 
er vesentlige opplysninger som kommer frem utover en vanlig orientering.  
 
Møtebehandling 

Følgende innspill kom frem i orienteringssakene (skrevet i kursiv): 
- Gunnstein Endal orienterer fra Kirkemøtet 2024 

o Totalt 20 saker skulle behandles. Blant annet: 
▪ Økonomi / finansering av den lokale kirken 
▪ Plan for kirkelig undervisning og læring (0-100) 
▪ Bedre og mer helhetlige IT-systemer 
▪ Liturgi på Askeonsdag 
▪ Sannhet og forsoning 
▪ Etiske retningslinjer for kirkemøtet 
▪ m.m. 

o Gunnstein gjentok sitt innlegg på kirkemøtet ang frivillighet i kirken 
 

- Svein Trondsen informerer fra møtet på bispegården 4. mai 2024. 
o Representanter fra alle mh-rådene i bispedømmet 
o Presentasjon av de demografiske forholdene 
o Litt om frivillighet 
o Innlandet har generelt lavt utdanningsnivå sammenlignet med andre fylker 
o Kirka må bidra med større aktivitetsmangfold som motvekt til de store, 

organiserte aktiviteten i samfunnet (håndball, fotball, ishockey m.fl) 
o 10 ganger så mange frivillige som ansatte 
o Vanskelig å rekruttere kirkelige ansatte, spesielt prester 
o Kort oppsummert: Det var litt vanskelig å finne ut hva man ønsket å få ut av 

dette møtet. 
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- Informasjon ny geistlig representasjon til Gjøvik kirkelige fellesråd 
 

- Takk for gaven fra Kirkens Bymisjon 
 

- Jens Dale er i kontakt med gullkonfirmanter og håper å få etablert en arr.komite før 
sommeren. 
 

 
 
Vedtak  

Orienteringssakene tas til orientering. Saksbehandler refererer i protokollen om det 
er vesentlige opplysninger som kommer frem utover en vanlig orientering. 
 

[Lagre vedtak]  

 

 
Eventuelt 

Saksbehandler orienterte om at det var samling for nye studenter på Campus 20. 
august fra 16.00 – 18.00. Representanter fra Gjøvik mh-råd vil være til stede. Om 
noen fra Hunn ønsker å være med, er man hjertelig velkommen til det.  
 
Følgende info er hentet fra Gjøvik mh-råds møteprotokoll: Sokneprest Jacken Nyhus 
orienterte kort om hvordan dette skal arrangeres, og Anne Veronica Sandvold sa at 
hun stiller for Ynglingen. Det er mulig at Hanne Moesgaard Skjesol også stiller, og 
Hilde-Kristin Gressbakken Jarlvang stiller fra diakonien. De som skal ha stand må 
stille med eget bord, og da er det naturlig at det tas med fra Ynglingen. Det bør 
legges ut program for Ynglingen, en bunke Be&Hør osv. 
 
Fra Gjøvik menighetsråd stiller Jacken Nyhus, og Berit Bratlie Finstad kommer etter 
jobb. Karin Houth Fjellseth stiller kanskje. 
 


